
 

 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde Ramme Skole 

Onsdag den 10. maj 2023 kl. 16.45 – 18.45 

Sted: Stort mødelokale ved Grøften – Ramme skole 

 

Referent: Gitte 

Afbud: Steffen, Ruben, Stina, Ole og Henriette 

1. Kl. 16.45 – 16.50: Elevrådet har ordet 

• Nyt om elevrådsdagen 15/6 

 Elevrådet deltog ikke. 

 

1. Kl. 16.50 – 17.15: Trivselsundersøgelse 22/23 

• Tilbagemelding ang. analyse lavet af 

Mette Søgaard (Center For Læring). 

• Hvordan handler skolen på resultatet? 

Undersøgelsen er meget grundig. Den er 

inddelt i 0.-3.kl. og 4. -6. kl. 

Vi er gået lidt fremad og ligger flot i 

kommunen. Selvfølgelig er der altid ting 

skolen kan arbejde med og det gør skolen 

naturligvis. Til gengæld skal vi være bevidste 

om at få svar kan gøre et stort udslag. 

Vi har haft det med på teammøder og 

arbejder videre derudfra, på blandt andet 

børnemøder. 

Fokus ord: Drilleri og sprog. Vi tænker også at 

inddrage vores værdiord. Ordene er fleksible 

og kan ændres, alt efter om vi mærker 

bedring. 

2. Kl. 17.15 – 17.35: Sorgplan 

• Input til bilag 

• Endelig godkendelse (se bilag) 

Pædagog Lene Poulsen har været på tre dages 

kursus ved kræftens bekæmpelse omkring 

emnet ”Sorg”. Hun har bidraget med lidt nye 

tiltag i sorgplanen, bl.a. ventesorgen og 

skilsmissesorgen. Vi har mulighed for at 

trække på hende, samt AKT teamets viden. 

Der blev i samarbejde lavet rettelser og 

bilagene vil blive udfyldt løbende.            

3. Kl. 17.35 – 17.55: Årsberetning 

• Input og færdiggørelse 

Helle har igen imponeret med årsberetningen. 

Vi lavede rettelser i fællesskab.  



 

 

• Endelig godkendelse (se bilag som Helle 

har sendt på mail tidligere). 

4. Kl. 17.55 – 18.05: Årshjul for skoleåret 23/24 

• Se udkast og kom evt. med 

tilbagemelding 

Årshjulet blev gennemgået og godkendt. 

5. Kl. 18.05 – 18.15: Meddelelser  

• Hvad sker der i maj/juni 

• Personalesituationen  

Fagfordeling, skemalægning, besøg fra 

børnehaven, besøg fra UNGLemvig, 

elevrådsdag 15/6, sidste skoledag 23/6 

Status på makerspace. Hele personalegruppen 

har holdt møde med Martin Mehl. Der 

arbejdes videre med udformning af rummet. 

Møbler kommer måske i september. 

Vi får et hørebarn i A klassen til næste år. Der 

skal derfor indkøbes udstyr til formålet. Gitte 

og Monica skal på 2 dages kursus. Vi har sagt 

ja til et samarbejde med Tonax og to forskere 

til at deltage i et forskningsprojekt. 

Orientering om personalesituation er givet. 

6. Kl. 18.05 – 18.25: Status på projekt ”Skole sø” Udvalget er i korrespondance med 

kommunen. De vil også samarbejde med Bane 

Danmark. Det er vigtigt med et godt 

samarbejde, så har vi større chancer for 

tilskud. Udvalget arbejder videre og giver 

tilbameldning. 

7. Kl. 18.25 – 18.40: Cykelstiplan 

• Skal der laves et høringssvar (inden 

22/5) og hvem vil stå for at lave det? 

Måske kunne der afholdes et møde på teams, 

hvor der i fællesskab laves et hørings svar. Vi 

vil gerne have mere stisystem, så vi kan sætte 

vores cykelskole i fokus. F.eks. sti til Klinkby, 

Bøvling. 

8. 18.40 – 18.45 Evt. + evt. punkter til næste 

møde. 

Var det en idé at Nicolai (SSP-konsulent) 

deltager på det første bestyrelsesmøde efter 

sommerferien med henblik på 

forældrearrangementet i september? 



 

 

Kan bestyrelsen stille forventninger til 

forældrene? 

Gr. Arbejde om formen på hvordan vi arbejder 

videre med de forskellige temaer. 

Næste møde mandag den 12. juni kl. 16.45-18.45. 

• TEMA: ”Et stærkt forældresamarbejde”. Hvordan kan skole og bestyrelse være med 
til at skabe et stærkt forældresamarbejde i klasserne? 

• Næste skoleår: 
- Forældremøder efter sommerferien 
- De endelige ringetider 
- Tiltag 
- Hvad har bestyrelsen brug for at vide? 

• Temadiskussioner på skolebestyrelsesmøderne 23/24 (tema/emne, form – hvordan 
skal det foregå? – hvad er der behov for?   

• Emne/form til fællesmødet med børnehaven 


